
J E G Y Z Ő K Ö N Y V

Készült:  Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testületének  2014.  október  2-án
megtartott üléséről.

Az ülés helye: Nagykátai Polgármesteri Hivatal tanácskozó terme
(Nagykáta, Dózsa György út 2., 6-os bejárat, emelet)

Jelen vannak:
Dr. Salibáné dr. Pap Terézia alpolgármester
Agonács Lászlóné, Angalét József, 
Botka Sándor, Magoss György, Németh László, 
Gyüre Pál, Marton László, Molnár István, Simon László, 
Karsainé Magyar Ildikó jegyző.

A meghívó a jegyzőkönyv 1. számú melléklete.
A jelenléti ív a jegyzőkönyv 2. számú melléklete.

Az ülésről igazoltan volt távol Kiss Gábor képviselő.

Az ülésen részt vett meghívott vendég (ek):    Katona  Éva  Pénzügyi-és  Adóiroda  vezetője

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia: Köszönti  az  ülésen  megjelenteket.  Megállapítja,  hogy  a
képviselő-testület  határozatképes,  a  megválasztott  11 fő képviselő  közül  10 képviselő jelen
van.  A  napirendi  pontok  közé  kéri  felvenni  9-es  napirendi  pontként  a  Szavazatszámláló
Bizottság póttagjainak megválasztását. 

Karsainé Magyar Ildikó: Javasolja, hogy a napirendi pont 6-os napirendi pontként kerüljön
felvételre, mert az utolsó három napirendi pontot zárt ülés keretében kell tárgyalni.

Simon  László: Javasolja,  hogy  7-es  napirendi  pontként  kerüljön  felvételre  az  egyebek
napirendi pont is.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Úgy gondolja, hogy célszerűbb lenne utolsó napirendi pontnak
felvenni az egyebek napirendi pontot.

Simon László: Nem, 7-es napirendi pontként kéri felvenni az egyebek napirendi pontot, mert
még nyílt ülésen kívánja tárgyalni a témát.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Rendben, akkor 7-es napirendi pontként felvételre kerül az
egyebek  napirendi  pont.  Kéri,  aki  a  kiegészítésekkel  elfogadja  a  napirendi  pontokat
kézfelemeléssel jelezze azt.

A  Képviselő-testület  10  igennel,  nem  szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  napirendi
pontokat fogadta el:

232/2014. (X.02.) számú képviselő-testületi
h a t á r o z a t

Napirendi pontok: 1./ A Tápiómenti Területfejlesztési Társulás alelnökének felhatalmazása 
tárgyalások  kezdeményezésére  a  Magyar  Energetikai  és  Közmű-
szabályozási Hivatallal



Előadó: alpolgármester

2./ A Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. által kibocsátott részvény 
     vásárlása

Előadó: alpolgármester

3./  A  Tápiómenti  Területfejlesztési   Társulás  és  a  Káta  Hidro  Kft.
közötti viziközmű üzemeltetési szerződés módosítása

Előadó: alpolgármester

4./ Felnőtt háziorvosok kérelme
Előadó: alpolgármester

5./ A közmeghallgatás időpontjának és napirendjének meghatározása
Előadó: alpolgármester

6./ Szavazatszámláló Bizottság póttagjainak megválasztása
Előadó: jegyző

7./  Egyebek
Előadó: alpolgármester

8./  Lugosi  Zsuzsanna  állattartással  kapcsolatos  panasz  ügyének
kivizsgálása

Előadó: alpolgármester

9./  Németh  Gézáné  állattartással  kapcsolatos  panasz  ügyének
kivizsgálása

Előadó: alpolgármester

10./ Első lakáshoz jutók támogatása iránt benyújtott kérelmek elbírálása
Előadó: alpolgármester

1./ Napirendi pont
A  Tápiómenti  Területfejlesztési  Társulás  alelnökének  felhatalmazása  tárgyalások
kezdeményezésére  a  Magyar  Energetikai  és  Közmű-szabályozási  Hivatallal (Az
előterjesztés a jegyzőkönyv 3. számú melléklete.)

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Felkéri Agonács Lászlónét, a Jogi, Művelődési és Közoktatási
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok állásfoglalását.

Agonács Lászlóné: A bizottságok a napirendi pontot tárgyalták és elfogadásra javasolják.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri,
aki elfogadja a határozati javaslatot  kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  10  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:
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233/2014. (X.2.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta  Város  Önkormányzata  képviselő-testülete  felhatalmazza  a  Tápiómenti
Területfejlesztési  Társulás  alelnökét,  Tóth  Jánost,  hogy  a  KEOP-1.2.0/2F/09-2009-0021
számú,  „Tápió-menti  régió  szennyvízelvezetése  és  szennyvíztisztítása”  tárgyú  pályázat
megvalósítása során létrejött  szennyvíz  közmű vagyon (szennyvízhálózat) üzemeltetéséhez
szükséges  szolgáltatási  díj  (szennyvíz  gyűjtése  és  szállítása)  megállapítása  tárgyában  a
Magyar  Energetikai  és  Közmű-szabályozási  Hivatalnál  Nagykáta  Város  Önkormányzata
nevében teljes jogkörrel eljárjon.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

2./ Napirendi pont
A  Tiszamenti  Regionális  Vízművek  Zrt.  által  kibocsátott  részvény  vásárlása  (Az
előterjesztés a jegyzőkönyv 4. számú melléklete.)

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Felkéri Agonács Lászlónét, a Jogi, Művelődési és Közoktatási
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok állásfoglalását.

Agonács Lászlóné: A bizottságok a napirendi pontot tárgyalták és elfogadásra javasolják.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri,
aki elfogadja a határozati javaslatot az kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  10  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

234/2014. (X.2.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a víziközmű-szolgáltatásról szóló 2011.
évi CCIX. törvény 16. § (6) bekezdésében rögzített feltételnek megfelelően Nagykáta Város
Önkormányzata képviselő-testülete hozzájárul a Tiszamenti Regionális Vízművek Zrt. által
kibocsátott 1 db. 10.000.- Ft névértékű részvényének a Magyar Nemzeti Vagyonkezelő Zrt-től
történő megvásárlásához az MNV Zrt. által meghatározott vételáron.

A Tiszamenti  Regionális  Vízművek Zrt.  által  kibocsátott  törzsrészvény megvásárlásával  a
víziközmű-szolgáltatásról  szóló  2011.  évi  CCIX.  törvény 29.§ (1)  bekezdésében  foglaltak
alapján  versenyeztetési  eljárás  lefolytatása  nélkül  köthető  meg  a  Nagykáta  Város
Önkormányzata tulajdonában lévő víziközmű-vagyon tekintetében az üzemeltetési szerződés.

A képviselő-testület felhatalmazza a jelenlegi alpolgármestert, illetőleg a választások után a
polgármestert a részvény vásárlása érdekében az adásvételi szerződés megkötésére, aláírására,
a vételár kiegyenlítésére.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester
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3./ Napirendi pont
A  Tápiómenti  Területfejlesztési  Társulás  és  a  Káta  Hidro  Kft.  közötti  viziközmű
üzemeltetési szerződés módosítása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. számú melléklete.)

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Felkéri Agonács Lászlónét, a Jogi, Művelődési és Közoktatási
Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok állásfoglalását.

Agonács Lászlóné: A bizottságok a napirendi pontot tárgyalták és elfogadásra javasolják.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri,
aki elfogadja a határozati javaslatot kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  10  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

235/2014. (X.2.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata képviselő-testülete a Tápiómenti Területfejlesztési Társulás
és a Káta Hidro Kft. között  2009. július 30-án létrejött  víziközmű-üzemeltetési  szerződést
módosító Megállapodást az eredeti jegyzőkönyv mellékletét képező tartalommal jóváhagyja.

A képviselő-testület felhatalmazza az alpolgármestert a szükséges intézkedések megtételére és
a Káta Hidro Kft. ügyvezetőjét a Megállapodás aláírására. 

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

4./ Napirendi pont
Felnőtt háziorvosok kérelme (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. számú melléklete.)

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia:  Ismerteti a napirendi pontot.  Felkéri Agonács Lászlónét, a
Jogi, Művelődési és Közoktatási Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok állásfoglalását.

Agonács Lászlóné: A bizottságok tárgyalták a háziorvosok kérelmét, arra a döntésre jutottak,
hogy már nem kívánnak a következő adóévet érintő témában döntést hozni.

Simon László: A képviselőtársa által elmondottakat kiegészítené annyival, hogy törvényesen
nem is tudnának ma döntést hozni a kérelmet illetően,  mert rendeletet  kellene alkotniuk a
kedvezményről, melyet közzé kell tenni véleményezésre a képviselő-testület döntése előtt.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Azt javasolja, hogy már a következő testület tárgyalja a témát.
Megfelelő ez így képviselőtársai számára?

Agonács Lászlóné: Igen, megfelelő.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz
kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület 9 igennel, nem szavazat nélkül, 1 tartózkodás mellett az alábbi határozatot
hozta:
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236/2014. (X.2.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta  Város  Önkormányzata  Képviselő-testülete  a  felnőtt  háziorvosok  kérelmét
megtárgyalta és a következő döntést hozta:
Tekintettel arra, hogy a kérelem teljesítése jelentősen érinti az önkormányzat következő évi
adóbevételeit,  így  a  kérelem  érdemi  elbírálását  a  2014.  október  12-ére  kitűzött  helyi
önkormányzati  képviselők és polgármesterek általános választását  követően megalakuló új
képviselő-testületnek érdemi döntésre átadja.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

5./ Napirendi pont
A közmeghallgatás  időpontjának  és  napirendjének  meghatározása  (Az  előterjesztés  a
jegyzőkönyv 7. számú melléklete.)

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia:  Ismerteti a napirendi pontot. Felkéri Agonács Lászlónét, a
Jogi, Művelődési és Közoktatási Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok állásfoglalását.

Agonács Lászlóné:  A bizottságok tárgyalták a napirendi  pontot.  Javasolják,  hogy 17 órai
kezdettel az előterjesztett napirendi pontokkal kerüljön megtartásra a közmeghallgatás.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Amennyiben más kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz
kéri, aki elfogadja a határozati javaslatot az kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  10  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

237/2014. (X.2.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2014. november 17-én (hétfő) 17 órai
kezdettel KÖZMEGHALLGATÁST tart.

A közmeghallgatás napirendje:
1./ A város új polgármesterének bemutatkozása, programjának ismertetése
2./ Beszámoló a szennyvízcsatornázás II. üteméről 
3./ Egyebek

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

6./ Napirendi pont
Szavazatszámláló Bizottság póttagjainak megválasztása (Az előterjesztés a jegyzőkönyv 8.
számú melléklete.)

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia:  Ismerteti a napirendi pontot. Felkéri Agonács Lászlónét, a
Jogi, Művelődési és Közoktatási Bizottság elnökét ismertesse a bizottságok állásfoglalását. 
Agonács  Lászlóné:  A  bizottságok  tárgyalták  a  napirendi  pontot,  mivel  a  megválasztott
szavazatszámláló bizottsági tagok közül többen összeférhetetlenség miatt nem tudják vállalni
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a bizottsági tagságot, ezért új póttagok megválasztása szükséges. Az előterjesztésben szereplő
személyek póttagnak történő megválasztását a bizottságok elfogadásra javasolják.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Amennyiben kérdés, észrevétel nincs a napirendi ponthoz kéri,
aki elfogadja a határozati javaslatot kézfelemeléssel jelezze azt.

A Képviselő-testület  10  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:

238/2014. (X.2.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta  Város  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Nagykátán  kialakított  8  egyéni
választási  körzetben  az  alábbi  személyeket  megválasztja  a  szavazatszámláló  bizottság
póttagjainak.

Mészárosné Hacsi Anna Feszty Á. u. 11.
Gödöllei Marianna Jeles u. 9.
Tarnavölgyi Dóra Kázmér u. 57.
Tarnavölgyi Réka Kázmér u. 57.
Juhász Katalin Bartók B. u. 27.
Bálint Dániel Zrínyi u. 2. 
Lengyel Krisztina Petőfi S. u. 21.
Lengyel Csilla Petőfi S. u. 21.
Belányi Mónika Kisfaludy u. 17.

Határidő: azonnal
Felelős:

7./ Napirendi pont
Egyebek

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Várja  a  kérdéseket,  észrevételeket  az  egyebek  napirendi
ponthoz.

Simon  László: Tájékoztatást  szeretne  kérni  alpolgármester  asszonytól  a  csatornázással
kapcsolatosan.

(A napirendi pont tárgyalása közben Botka Sándor képviselő elhagyja az üléstermet.)

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: A legutolsó Tápiómenti Területfejlesztési Társulás ülésén volt
szó  a  projekt  átadás-átvételéről.  Az  átadás-átvételhez  az  önkormányzat  hozzájáruló
nyilatkozatát  kérnék.  Az  önkormányzat  hozzájárulását  az  alábbi  feltételekkel  kívánja
megadni:

„Az  itt  részletesen  felsorolt  utcák,  utcákban  lévő  közterületek  és  magánterületek  eredeti
állapotnak  megfelelő  teljeskörű  helyreállítása,  beleértve  a  közlekedési  jelzőtáblák  és  az
utcákban található közüzemi szolgáltatásokat adó eszközök (tüzivízcsap, tábla stb.) pótlását. 
Bajcsy-Zs. út, Damjanich utca, Zárda utca, Gólya utca, Vörösmarty utca, Káthay Mihály utca,
Rózsavölgyi Márk utca, Bajza utca, Kölcsey F. utca, Petőfi S. utca, Csalogány utca, Liszt F.
utca, Ősz utca, Kis utca, Futó utca, Szegfű utca, Balaton utca, Előd utca, Regőczei J. utca,
Huba  utca,  Töhötöm  utca,  Kisfaludy  utca,  Süli  S.  utca,  Wesselényi  utca,  Alkotás  utca,
Alkotmány utca,  Faiskola  utca,  Attila  utca,  Dózsa  Gy.  út,  Bartók  B.  utca,  Deák F.  utca,
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Csokonai utca, Rezeda utca, Kund utca, Álmos utca, Ond utca, Egreskátai utca, Víztorony
utca, Diófás utca, József A. utca, Új utca, Csonka köz, Tass utca, Harang utca, Jeles utca,
Kázmér utca, Vadász utca, Vágóhíd utca, Fuvaros utca, Lovas utca, Temető utca, Tavasz utca,
Kéményseprő utca, Raáb M. utca, Munkácsy M. utca, Árpád utca, Árpád köz, Gyóni G. utca,
István király út, Zrínyi utca, Szondy utca, Batthyány utca.
A  felsorolt  utak  környezetében  lévő  kapubejárók,  járdák,  vízelvezető  árkok,  útpadka  és
zöldövezet helyreállítása és a munkák során keletkezett törmelékek elszállítása. Mindazon kár
helyreállítása, rendezése, amit a munkák során az ingatlantulajdonosok tulajdonában okoztak. 

A Káta Hidro Kft. számára a működési engedély kiadását a Magyar Energetikai és Közmű-
szabályozási Hivatal 2014. március 19-én kelt 1234/2014. számú határozatával megtagadta,
ezért a Káta Hidro Kft. 2014. augusztus 15-től nem jogosult víziközmű üzemeltetői feladatok
ellátására, így ő az eljárásban nem vesz részt.

A Káta Hidro Kft. és a Tápiómenti  Területfejlesztési  Társulás között  létrejött  üzemeltetési
szerződés felbontása érdekében a szükséges intézkedéseket megtettük, melyet a Társulásnak
és a kijelölt közérdekű üzemeltetőnek jeleztünk.

Felkérem a  Tápiómenti  Területfejlesztési  Társulás  Alelnökét,  hogy a  vállalkozó  részére  a
Teljesítés  Igazolást  csak  Nagykáta  Város  Önkormányzata  a  munka  teljeskörű  elvégzését
igazoló igazolása után adja ki.”

Van-e ezzel kapcsolatban bárkinek bármilyen észrevétele? Teljeskörű-e ez a feltételrendszer,
amit megszabtak?

Simon László: Úgy gondolja, hogy most lenne indokolt egy bejárás megszervezése.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Akantisz Miklós, Bernhardt István és Gyenes Kálmán urakat
arra kérte, hogy tartsanak egy teljes körű bejárást. Kérte, hogy utcajegyzék szerint írják össze,
hogy hol milyen hiba található, valamint tüntessék fel azt is, ha egy utca rendben van. Azonban
azt is tudnia kell a képviselő-testületnek, hogy Gyenes Kálmán úr szerződése előreláthatólag
szeptember 30-ig szólt. Ezért megkérte Gyenes Kálmán urat, hogy a szerződésben foglaltaknak
megfelelően dolgozzon továbbra is, valamint felkérte a hibajegyzék teljes körű kiegészítésére.
Gyenes Kálmán úr azt mondta, hogy vállalja továbbra is a műszaki ellenőri feladatok ellátását.
Megfelelő ez így képviselőtársai számára?

Molnár István: Azt javasolja, hogy a képviselők is járják be a három személlyel  együtt  a
körzetükben lévő utcákat, mert ők ismerik a körzetüket. 

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Úgy gondolja, hogy ha a képviselők szívesen részt vennének az
utcák bejárásán, akkor ne várjanak hétfőig, hanem már pénteken járják körbe az utcákat.

Karsainé  Magyar Ildikó: Akantisz  Miklós,  a  Városgazdálkodási  Szervezet  vezetője  nincs
itthon.

Simon László: Pedig Akantisz úrra nagy szükség lenne a bejáráson.

Karsainé Magyar Ildikó: Azért lenne fontos, hogy már holnap elkezdjék az utakat körbejárni,
mert kifutnak a 8 napos határidőből, amit a társulástól kaptak. Hétfőn már meg kell adniuk a
hozzájárulásukat  a  társulásnak.  Javasolja,  hogy ezt  a  mellékletet  fénymásolják le  mindenki
számára és Bernhardt Istvánnal, a műszaki osztály ügyintézőjével már holnap bejárhatják az
érintett utcákat.
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Dr. Salibáné dr. Pap Terézia:  Akár a testületi ülés után is elindulhatnának, mert Akantisz
Miklós úr még most el tud menni velük. 

Simon László: Akantisz úr már nincs itthon. 

Karsainé  Magyar  Ildikó: (Felhívta  Akantisz  Miklóst,  a  Városgazdálkodási  Szervezet
vezetőjét) Akantisz Miklós már nem tartózkodik Nagykátán.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Le lehet adni egy összefoglaló listát is, de szerinte jobb lenne,
ha precízen végigjárnák az utcákat és részletesen leírnák a problémákat.

Simon László: Nem tudja, hogy az Ősz utca benne van-e ebben a listában?

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Benne van, nem csak képviselőtársa tette ezt az utcát szóvá. Az
nem baj, ha minél több hiba lesz a listán, az a baj, ha valami elkerüli a figyelmüket.

Simon László: Ha eltolódik az aláírás az mivel jár?

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: A hozzájáruló aláírás nem tolódhat el.

Simon László: Ha nem járulnak hozzá akkor nincs átadás-átvétel?

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Így van, akkor nincs átadás-átvétel.

Simon László: Rendben van akkor ez így. A saját érdekeiket védjék.

Botka Sándor: Minden település hozzájárult már?

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Igen már hozzájárultak. De minden településnek elmondták,
hogy jól gondolják át a hozzájárulást. Úgy érzi, hogy ez a lista így már teljeskörű, de várja a
további észrevételeket.

Molnár István: A régi átemelővel mi történt, ami a Jászberényi úton van? Azt tudni kell, hogy
körülbelül  1968-ban  építették  azt  az  építmény.  Beleépítették  az  új  rendszerbe?  Borzasztó
állapotban van. Mit csináltak vele? A későbbiek során még problémáik lehetnek az átemelővel.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Megmaradt, és úgy tudja, hogy a közbeszerzésbe ezt beleírták,
mivel az ottani szivattyú teljesítménye nem megfelelő. Az a probléma, hogyha nagy esőzés
jön, akkor nem 400 m3 szennyvíz megy át azon a területen, hanem a háromszorosa. Gondoltak
arra is, hogy esetleg lehetnek illegális  bekötések is, annak is utána kell nézni, ami pedig a
megnövekedett mennyiséget illeti plusz harmadik szivattyú is lesz beépítve. Nemcsak a plusz
szivattyú  beszerzésére,  hanem a  munkálatok  elvégzésére  is  közbeszerzési  eljárás  keretében
kerül sor.

Magoss György: A Dózsa György úttal kapcsolatosan szeretne tájékoztatást kérni, illetve a
Dózsa György utat is kéri a listába bevenni. A Dózsa György úton új nyomvonalon halad a
szennyvízcsatorna. Az új csatorna kiépítésre került, a régivel mi lesz?

Dr. Salibáné dr.  Pap Terézia: Benne is  felmerült,  hogy miért  nem lehet  a  régi  meglevő
csatornába  beletenni  az  újat?  Azt  mondták,  hogy a  kiváltott  régit  mindenképpen  el  fogják
tömedékelni és új nyomvonalat alakítanak ki.
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Molnár István: Azért nem lehet megszüntetni a régi rendszert, mert még az új rendszer nem
üzemel. 

Botka  Sándor:  A  helyreállítással  kapcsolatosan  szeretne  tájékoztatást  kapni.  Nagyon  sok
helyen  olyan  problémák  alakulnak  ki  a  helyreállítás  kapcsán,  amelyek  azelőtt  nem voltak.
Például, ha a butiksort így fogják leaszfaltozni, akkor meg fog emelkedni az utcaszint és a víz
megfog ott állni. Kezelik az adott problémát, amit meg kell csinálniuk, de sokszor úgy látja,
hogy a javítással több problémát okoznak. Foglalkoztatnak egy műszaki ellenőrt, de a műszaki
ellenőr nem ellenőrzi ezeknek a munkálatoknak a folyamatát.

Dr.  Salibáné dr.  Pap Terézia:  Nem csak Gyenes  Kálmán  úr  az  ellenőrük,  hanem Pátkai
András úr is a társulás részéről.

Botka Sándor: Így van, ő mit csinál?

Dr. Salibáné dr.  Pap Terézia: Pátkai  Andrásnak a  Tápiómenti  Területfejlesztési  Társulás
megbízásából  Nagykáta  érdekét  szem  előtt  tartva  kellene  azt  képviselnie,  a  műszaki
ellenőrzésnél. Ám amikor bejárás volt a Deák Ferenc utcánál otthagyta őket.

Botka Sándor: Nem az a gond, hogy ott hagyta őket. Hanem az a gond, hogy a „lapátoló
embereknek” fogalmuk sincs, hogy mit csináljanak. A Gyenes Kálmán úr próbálja mondani a
munkásoknak, hogy mit kell csinálniuk, de nem foglalkoznak vele, mert nem ő a főnökük.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: De azt ne felejtsék el, hogy a Gyenes Kálmánnak nem többre
csak ennyire  van hatásköre. Pátkai András úr pedig, mintha nem az önkormányzat  érdekeit
képviselné a bejárásnál azt mondta, hogy minden utca gyönyörű, mindent rendben talál. 

Botka Sándor: A Kölcsey utcánál is az elejét rendesen megcsinálják, de a végén lesz egy 50
m-es szakasz, ami lejjebb fog kerülni. Nincs vízelvezetés, az az út lejtésével van megoldva. Ha
most ezt megcsinálják, akkor nem fog lefolyni a víz, sőt visszafelé fog folyni. A probléma az
ott fog maradni, ami akkor fog kibukni, amikor lesz egy nagyobb esőzés.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Nagykátán azt tudni kell, hogy a csapadékvíz elvezetéssel nagy
probléma van. Most mégis  az a legfontosabb, hogy ezeket az utcákat  megfelelő szinten és
minőségben  helyreállítsák.  Sajnos  az  árkok  el  vannak  tömítve,  ezért  már  az  újságban  is
felszólították a lakosokat is, hogy tartsák rendben az ingatlanuk előtt lévő árkokat.

Botka Sándor: Nem arról van szó, hogy az árkok el vannak tömítve, hanem arról, hogy néha a
javítással nagyobb problémát okoznak. 

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Rendben,  akkor,  ha  ilyen  probléma  van,  szóljanak  be  és
Bernhardt István kollégájuk kimegy és megnézi.

Simon László: Akkor már mehet is, mert a Kölcsey utcát nem szabad így leaszfaltozni.

Botka Sándor: Eltűntek azok a vállalkozók, akik viszonylag jól dolgoztak. Eltűnt a Gildex
Kft., eltűnt az Euroaszfalt.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia:  Miután eltűnt a Gildex Kft. is és mivel mindenki hozzájuk
ragaszkodik,  felhívta  a  Gildex Kft.  ügyvezetőjét,  Németh  urat,  aki  arról  tájékoztatta,  hogy
október 6-ig le vannak szerződve más munkákra. Ha majd azokkal a munkálatokkal végeztek,
akkor jönnek vissza Nagykátára és a megmaradt utcákat ők fejezik be.
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Botka  Sándor: Ezek  a  vállalkozók,  akik  most  dolgoznak  Nagykátán,  azt  csinálják,  hogy
felszedik az aszfaltot és úgy hagyják az utcákat. A lakosok nem tudnak napokig közlekedni az
utcájukban. Miért nem csinálják azt, hogy felszednek egy darabot és azt leaszfaltozzák rögtön?

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Ha a Rózsavölgyi Márk utcára gondol képviselőtársa, azt pont
a Gildex Kft. hagyta úgy ott.

Botka Sándor: Igen arra gondol, de nem a Gildex Kft. hagyta ott.

Simon László: A Gildex Kft. szedte ki, de már nem ők aszfaltozták le. Itt az a legnagyobb
gond, hogy kiszedték és az út 80 %-a teljes szélességben aszfaltot kapott. Kérdezték az urakat,
hogy hol a finisher? Azt mondták, hogy nagy a finisher és nem fér be az utcába, majd másnap
jön a kisebb finisher. Másnap kimentek, kérdezték, hogy hol a finisher azt mondták, hogy itt
van  sárga  nadrágban.  Meg  lehet  most  nézni,  hogy  néz  ki  a  Rózsavölgyi  Márk  utca,
hullámosabb, mint a Bartók Béla utca.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Akkor azt le kell írni, hogy hullámos az utca. A Bartók Béla
utcából  már  ilyen  panasz  esetén  mintát  is  vettek.  Ezért  kell  mindent  teljes  körűen  leírni.
Komoly munkát folytat, azért is, hogy a Rózsavölgyi Márk utca, össze legyen kötve a 31-es
főúttal, a lakók is azt szeretnék, hogy az az út menjen ki a 31-es útig.

Simon László: Azt majd össze kell dolgozni a Feszty Árpád utcával, azt majd inkább a VGSZ
csinálja meg, ha oda egy emelt aszfalt kerül az nem lesz megfelelő.

Dr. Salaibáné dr. Pap Terézia: Emelt aszfaltról nincs szó.

Botka Sándor: Több helyen felszedték az utakat és egy kupacban az utcák végén otthagyták.
Ez már több mindenkinek szemet szúrt.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Látta ő is, hogy egy nagy halom aszfalt van a Czakó kocsma
előtt, de amikor ezt észlelte felhívta rögtön Akantisz Miklóst, hogy mikor viszik el az aszfaltot.
Azt mondta, hogy nincs embere, nincs gépe erre a munkára. Három hónappal ezelőtt kérték
Akantisz Miklóst, hogy írja le, mire van szüksége a munkák elvégzéséhez, de nem írt semmit.
Többször  felkérte  jegyző  asszonyt,  hogy  szólítsa  fel  Akantisz  Miklóst,  hogy  megvan  a
lehetősége  arra,  hogy  embereket  vegyen  fel,  ám válasz  nem  érkezett  Akantisz  Miklóstól.
Mindenki tudja, hogy a képviselő-testületnek volt egy olyan döntése, hogy lehetőséget biztosít
plusz  létszám  felvételére  a  Városgazdálkodási  Szervezethez  a  megnövekedett  munka
elvégzésére.

Karsainé  Magyar  Ildikó: Valamikor  nyár  folyamán  született  egy  olyan  döntés,  hogy  az
önkormányzat  kedvezőbb anyagi helyzete miatt  lehetőség lenne munkavállalók felvételére a
Városgazdálkodási  Szervezethez,  erről  tájékoztatták  Akantisz  Miklóst,  a  Városgazdálkodási
Szervezet vezetőjét. A válaszadásra kapott egy határidőt, de nem válaszolt rá, majd később is
írtak neki, de arra sem válaszolt. 

Botka Sándor: Néha már az az érzése, hogy valaki szándékosan bojkottálja ezeket a dolgokat,
hogy ne haladjanak előrébb.

Simon László:  Azt látja, hogy egy munkát nem tudnak befejezni, de nem azért,  mert  nem
képesek rá, hanem azért, mert folyamatosan rángatva vannak a VGSZ dolgozói.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Ki rángatja őket?
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Simon László: Nem tudja, de csak a főnöke rángathatja.  A Kund utca,  amiről  hoztak egy
határozatot,  hogy  prioritást  élvez  a  csapadékvíz  elvezetés  miatt,  még  a  mai  napig  nincs
befejezve.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Soha nem azt mondják Akantisz úrnak, hogy most azonnal
menjenek egy másik utcába, hanem kérik, hogyha végeznek az egyik utcában a munkálatokkal
utána menjenek át a másik utcába. Annyit  kért Akantisz Miklóstól, mint Városgazdálkodási
Szervezet  vezetőjétől,  hogy hetente  írja  le,  hogy hol  végez  a  Városgazdálkodási  Szervezet
munkálatokat. Ez egyszer történt meg.

Botka Sándor: Tényleg össze-vissza rángatják őket, de nem csak a főnöke, hanem mindenki.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia:  Azért vezető, hogy meg tudja mondani,  hogy „ne haragudj
most  nem  tudok  odamenni”.  Mikor  járják  körbe  az  utcákat?  Szombati  nap  megfelel
mindenkinek?

Simon László: Neki nem megfelelő a szombat, majd megbeszéli Akantisz Miklós úrral, hogy
vele vasárnap menjen körbe.

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia:  Úgy  gondolja,  hogy  egyszerre  kellene  körbe  menniük  az
utcákban.

Simon László: Nagyon sok egy nap alatt körbejárni gyalog az utcákat.

Dr.  Salibáné  dr.  Pap  Terézia: Maradjanak  abban,  hogy  megkéri  jegyző  asszonyt,  hogy
egyeztessen  Akantisz  Miklós,  Gyenes  Kálmán  és  Bernhardt  István  urakkal,  hogy  mikor
tudnának körbe menni.

Botka Sándor: Azt javasolja, hogy vasárnap reggel 8-kor induljanak el, ha a többieknek is
meg fog felelni.

Gyüre Pál: Az önkormányzati újsággal kapcsolatban szeretne tájékoztatást kapni, mivel már
október van, és nem rendelkezik semmilyen információval az újsággal kapcsolatosan.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Persze mert nem hívta fel, majd ha a testületi ülésnek vége
lesz, akkor összeül a bizottság és megbeszélik az újsággal kapcsolatos kérdéseket.

Simon László: Azt kéri a szerkesztői bizottság tagjaitól, hogy ha nincs konszenzus, akkor ne
jelenjen meg az újság.

Angalét József: Úgy gondolja, hogy a szerkesztőbizottság többi tagja is írhatna cikkeket az
újságba.

Botka Sándor: A szeptemberi újság is meg lett beszélve és jóvá lett hagyva mindenki részéről.

Simon László: Persze, mégis megjelent az újság, úgy hogy egy tagú a szerkesztőbizottság.

Dr. Salibáné dr. Pap Terézia: Javasolja, hogy a további napirendi pontok megtárgyalása zárt
ülés keretében történjen, aki a javaslattal egyetért, az kézfelemeléssel jelezze. 

A Képviselő-testület  10  igennel,  nem szavazat  és  tartózkodás  nélkül  az  alábbi  határozatot
hozta:
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239/2014. (X.2.) számú képviselő-testületi
határozat

Nagykáta Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Állattartással kapcsolatos ügyek az
Első  lakáshoz  jutók  támogatása  iránt  benyújtott  kérelmek  elbírálása  napirendi  pont
megtárgyalására zárt ülést rendel el.

Határidő: azonnal
Felelős: alpolgármester

Dr. Salibáné dr.  Pap Terézia: Minden jelenlévőnek megköszöni  a részvételt  és a további
napirendi pontok tárgyalására zárt ülést rendel el. 

-kmf-

   Karsainé Magyar Ildikó Dr. Salibáné dr. Pap Terézia
              jegyző             alpolgármester
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